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VerslaVerslaVerslaVerslag Algemene Vergaderingg Algemene Vergaderingg Algemene Vergaderingg Algemene Vergadering    09090909////10101010////2020202022224444    ––––    11119999uuuu30303030    tot tot tot tot 22u1822u1822u1822u18    te te te te Gent, HvdSGent, HvdSGent, HvdSGent, HvdS    
 

Aanwezigen Bestuursorgaan: Annelies Bredael, Lea Cappoen, Annemarie De Wispelaere, Hubert De Witte, 

Mike Galet, Patrick Lafontaine, Gwenda Stevens, Wim Van Roy, Elke Verhaeghe 

 

Verontschuldigd Bestuursorgaan: Charles-Henri Dallemagne  

 

Aanwezigen personeel: Celine Pieters, Lien Van de Velde, Jonas Deconinck  

 

Aanwezigen andere: / 

 

Aanwezige effectieve leden:  

TRT: Ward Bosmans 6 stemmen 

ARV: Marc Sorber 4 stemmen 

GRS: Frederick Tison, Kristof Dekeyser 5 stemmen 

KRB: Piet Graus, Rowan Leys 6 stemmen 

KRCG: Roland Sautois, Daniël Maes, Guy Verbraeken 

KRSG: Frank Byl 

6 stemmen 

6 stemmen 

KRNSO: Guy Vansteenkiste, John Vansteenkiste 5 stemmen 

The OAR: Bert Buvé, Kristien Van Looveren, Filip Joossens  4 stemmen 

RNV: Lucien Berghmans 

Roeiteam Scheldeland: Marc Verhoeyen 

1 stem 

1 stem 

TOTAAL: 44 stemmen 

 

Verontschuldigde of afwezige effectieve leden:  

Akhenaton 2 stemmen 

C-Row 1 stem 

BTR 3 stemmen 

Kortrijkse Roeiclub 2 stemmen 

Schulensmeer 

Ieperse Roei en Watersportvereniging 

VVR 

1 stem 

1 stem 

2 stemmen 

TOTAAL: 12 stemmen 

 

De voorzitter opent de Algemene Vergadering. 

 

0.0.0.0. Registratie van de stemgerechtigde ledenRegistratie van de stemgerechtigde ledenRegistratie van de stemgerechtigde ledenRegistratie van de stemgerechtigde leden    

Er zijn 44 van de 56 stemmen aanwezig. Dit is 2/3 meerderheid. Er kan geldig gestemd worden. 

    

1.1.1.1. Openingswoord voorzitter Openingswoord voorzitter Openingswoord voorzitter Openingswoord voorzitter     

De voorzitter wenst iedereen van harte welkom.  

 

2.2.2.2. Aanduiding verslaggeverAanduiding verslaggeverAanduiding verslaggeverAanduiding verslaggever    

De VRL medewerker Lien Van de Velde zal het verslag verzorgen. 

 

3.3.3.3. Aanduiding stemopnemersAanduiding stemopnemersAanduiding stemopnemersAanduiding stemopnemers    

Rowan Leys en Guy Verbraeken zijn stemopnemers. 
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4.4.4.4. Goedkeuring verslagGoedkeuring verslagGoedkeuring verslagGoedkeuring verslag    AV 13/03/202AV 13/03/202AV 13/03/202AV 13/03/2024444    

Verslag AV 13/03/2024 wordt unaniem goedgekeurd. 

    

5.5.5.5. Voorstelling en goedkeuring Voorstelling en goedkeuring Voorstelling en goedkeuring Voorstelling en goedkeuring beleidsplan 2025beleidsplan 2025beleidsplan 2025beleidsplan 2025----2028 2028 2028 2028 ––––    jaaractieplan 2025jaaractieplan 2025jaaractieplan 2025jaaractieplan 2025    

    

Deel 1: Deel 1: Deel 1: Deel 1: Celine Pieters overloopt het Celine Pieters overloopt het Celine Pieters overloopt het Celine Pieters overloopt het beleidsplanbeleidsplanbeleidsplanbeleidsplan    2025202520252025----2028202820282028. . . .     

Wij dienden op 9/09/2024 het beleidsplan 2025-2028 in met 2 grote hoofdbrokken: het beleidsplan 

basiswerking en de beleidsfocus topsport en daarnaast 3 andere beleidsfocussen: jeugdsport, 

kansengroepen en professionalisering sportkaderopleidingen. 

    

1.1.1.1. Het beleidsplanningsprocesHet beleidsplanningsprocesHet beleidsplanningsprocesHet beleidsplanningsproces    

    

Het beleidsplanningsproces wordt toegelicht. Er wordt toegelicht welke groepen en actoren werden 

ondervraagd om de gegevens te verzamelen om ons beleidsplan op te maken. 

• Tijdslijn november 2023 – september 2024 

• Padlet clubbezoeken 

• Padlet bestuurders en medewerkers VRL 

• Padlet jeugdsport 

• Padlet topsport 

• Werkgroepen 

    

2.2.2.2. Missie en visieMissie en visieMissie en visieMissie en visie    

    

Onze missie en visie werd licht herwerkt. 

    

MissieMissieMissieMissie    

De Vlaamse Roeiliga streeft, als enige overkoepelende federatie voor het roeien in Vlaanderen, naar een 

kwaliteitsvolle administratieve, sporttechnische en organisatorische ondersteuning van de roeisport in het 

algemeen en de aangesloten roeiverenigingen en al haar roeiers in het bijzonder. Zij streeft naar een 

evenwaardige ondersteuning van het recreatief en competitief roeien en van het roeien op topsport niveau 

en dit alles in een veilig sportklimaat met de nodige aandacht voor plezierbeleving en het welbevinden van 

de roeiers. De Vlaamse Roeiliga spitst zich toe op het aanbieden van recreatieve en competitieve 

activiteiten, het streven naar zoveel mogelijk gekwalificeerde trainers die de roeiers op elk niveau 

begeleiden, optimale talentontwikkeling, roeipromotie, innovatie, digitalisering en kwaliteitsbewaking in 

alle geledingen van de sport. 

    

VisieVisieVisieVisie    

De Vlaamse Roeiliga wil een zelfkritische organisatie zijn die continu streeft naar een verbetering van de 

roeisport. Daarnaast willen we staan voor de volgende waarden:  

1. We bieden meerwaarde door ondersteuning  

2. We vernieuwen met respect voor tradities  

3. We creëren en inspireren verbintenis binnen de roeisport  

4. We zijn betrouwbaar in iedere samenwerking  

5. We zijn efficiënt en steeds actiegericht  

6. Met fierheid tonen we onze sport  

    

3.3.3.3. KrijtlijnenKrijtlijnenKrijtlijnenKrijtlijnen    

    

Hierbij de krijtlijnen die we uitstippelden voor de beleidsperiode 2025-2028: 

• Tegen eind 2028 zijn er 25 Vlaamse kamprechters 25 Vlaamse kamprechters 25 Vlaamse kamprechters 25 Vlaamse kamprechters actief  

• Tegen eind 2027 zijn er 5 nieuwe gediplomeerde trainers A roeien 5 nieuwe gediplomeerde trainers A roeien 5 nieuwe gediplomeerde trainers A roeien 5 nieuwe gediplomeerde trainers A roeien  

• VRL gaat haar clubs ondersteunenondersteunenondersteunenondersteunen op vlak van trainersbeleidtrainersbeleidtrainersbeleidtrainersbeleid 
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• De nieuwe opleidingsstructuur nieuwe opleidingsstructuur nieuwe opleidingsstructuur nieuwe opleidingsstructuur voor roeien is operationeel vanaf 2026  

• VRL wil samen met de aangesloten clubs drempelsdrempelsdrempelsdrempels binnen de roeisport verlagenverlagenverlagenverlagen door meer aandacht 

te besteden aan plezierbeleving en recreatief roeien  

• Tegen 2027 heeft VRL een holistisch sportmodel holistisch sportmodel holistisch sportmodel holistisch sportmodel voor roeien ontwikkeld en gecommuniceerd  

 

4.4.4.4. Strategische dStrategische dStrategische dStrategische doelstellingenoelstellingenoelstellingenoelstellingen  

 

We stippelden een aantal strategische doelstellingen uit. Onder elke strategische doelstelling staan er 

steeds enkele operationele doelstellingen en daaronder acties om het beleidsplan uit te voeren. 

Hierbij de strategische doelstellingen: 

• VRL organiseert een totaalaanbod voor elke roeier: competitie – recreatie – kamprechters 

• Kwalificatiegraad trainers tussen 65%-70% 

• VRL wil haar clubs sterker maken door middel van kwalitatieve ondersteuning 

• VRL heeft 2.000 aangesloten leden tegen 2028 

• Een holistisch sportmodel voor (breedtesport & topsport) roeien ontwikkeld en gecommuniceerd 

• VRL stimuleert een veilig sportklimaat 

 

5.5.5.5. DomeinenDomeinenDomeinenDomeinen 

 

Naast de strategische doelstellingen werden ook een aantal domeinen gedefinieerd. Voor deze domeinen 

zijn er geen doelstellingen maar dit zijn wel zaken die in onze reguliere werking aan bod komen en waar we 

tijd en middelen tegenover plaatsen: 

• Communicatie 

• Topsport als middel 

• Beach Sprint Rowing 

• Damesroeien 

• Studentenroeien 

• G-roeien 

• Kansengroepen 

• Indoor roeien 

• Bedrijfsroeien 

• Duurzaamheid 

• Sponsoring & partnerships 

• Algemene werking 

Frank Byl: ik mis schoolroeien? 

Antwoord: Dit zit vervat in de strategische doelstelling: VRL heeft 2.000 aangesloten leden tegen 2028. 

Komt later nog aan bod bij het jaaractieplan van 2025. 

Filip Joossens: waar zitten de Masters in vervat? 

Antwoord: Deze zitten vervat in de strategische doelstelling: VRL organiseert een totaalaanbod voor elke 

roeier: competitie – recreatie – kamprechters. 

Deel Deel Deel Deel 2222: Celine Pieters overloopt : Celine Pieters overloopt : Celine Pieters overloopt : Celine Pieters overloopt de beleidsfocussende beleidsfocussende beleidsfocussende beleidsfocussen. . . .     

    

Naast de basiswerking dienden we ook 3 beleidsfocussen in: Jeugdsport, Kansengroepen en 

Professionalisering & sportkaderopleidingen 

 

1.1.1.1. BeleidsfocusBeleidsfocusBeleidsfocusBeleidsfocus    jeugdsportjeugdsportjeugdsportjeugdsport    

Dit is de enige beleidsfocus waar we effectief subsidies kunnen doorstorten naar de clubs. 

• Sport Vlaanderen (pijlers ‘plezierbeleving’ & ‘stem van de tieners’) 

• Nieuw jeugdsportreglement  

• Categorieën:  
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o Iedereen de kans geven om vaardigheden in de roeisport te verbeteren 

o Positief coachen 

o Cohesie, sfeer en integriteit voor het individu binnen de groep/team en de club bevorderen 

o De stem van de jongeren en de ouders binnen de roeiclub integreren in de werking 

o Promotie van de roeisport 

o Open criterium  

• Doel: tegen eind 2028 heeft de VRL 500 aangesloten jeugdroeiers 

o Stijging van de gemiddelde drop-in van jeugdleden met 10%  

o Drempels verlagen door meer aandacht te besteden aan plezierbeleving en recreatief roeien    

    

2.2.2.2. Beleidsfocus kansengroepenBeleidsfocus kansengroepenBeleidsfocus kansengroepenBeleidsfocus kansengroepen    

Deze beleidsfocus gaat over het introduceren en het stimuleren van de roeisport tijdens een oncologische 

revalidatie. Het is wetenschappelijk aangetoond dat de roeisport een heel goede sport is hiervoor. We 

starten dit pilootproject met 1 roeiclub: The Oar, met de bedoeling om in 2027-2028 te gaan extrapoleren 

naar andere regio’s en clubs. Het eerste deel van het traject zal plaatsvinden op de ergometer in het 

revalidatiecentrum. Tijdens de tweede fase worden er initiaties op het water aangeboden in de roeiclub, 

met als doel om toe te werken naar een leuke apotheose (bv. een toertocht). Een visuele samenvatting van 

het project is te zien op de power point presentatie die meegestuurd wordt met het verslag.  

    

3.3.3.3. Beleidsfocus Professionalisering sportkaderopleidingeBeleidsfocus Professionalisering sportkaderopleidingeBeleidsfocus Professionalisering sportkaderopleidingeBeleidsfocus Professionalisering sportkaderopleidingennnn    

Er werd een projectplan ingediend voor de komende 2 jaar. Dit plan bestaat uit 2 delen. 

• Project 1: begeleidingstraject voor de clubs met als doel instroom en doorstroom van trainers 

te bevorderen (samenwerking met Hitch) 

o Als VRL kunnen wij trainers opleiden en bijscholen, maar het aantrekken van nieuwe 

trainers en hen laten doorstromen is vnl. iets dat vanuit de clubs moet komen. Vele clubs 

gaven aan hier problemen bij te ondervinden, vandaar dat wij als VRL hierin willen 

ondersteunen.  

• Project 2: trainer A opleiding  

o Doel is om de overleggen en voorbereidingen van de docenten te kunnen vergoeden om 

tot een kwalitatieve trainer A opleiding te komen. Het is 20 jaar geleden dat deze 

opleiding georganiseerd werd, dus deze moet volledig vernieuwd worden.  

Een visuele samenvatting van het project is te zien op de power point presentatie die meegestuurd wordt 

met het verslag.  

 

Daniel Maes stelt vragen over de organigrammen en de link tussen de topsportcommissie en het 

bestuursorgaan. 

Antwoord: De organigrammen in het beleidsplan zijn de meest actuele. Op de website werden deze echter 

nog niet vernieuwd. Om de 3 maanden wordt de website bekeken en aangepast waar nodig. Na deze AV 

zullen de nieuwe beleidsplannen en alle andere informatie op de website aangepast worden. 

 

Daniel Maes: Wie heeft het beslissingsrecht in de topsportcommissie?  

Antwoord: Dit is de gehele commissie die bestaat uit een aantal VRL vertegenwoordigers, LFA 

vertegenwoordigers maar ook BOIC en Sport Vlaanderen. Dit zijn stakeholders die wij verplicht in onze 

topsportcommissie dienen op te nemen. 

Het VRL bestuur komt enkel tussen bij relationele problemen of wanneer er budgettaire problemen zijn. 
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Deel Deel Deel Deel 3333: Celine Pieters overloopt het jaaractieplan 2025. : Celine Pieters overloopt het jaaractieplan 2025. : Celine Pieters overloopt het jaaractieplan 2025. : Celine Pieters overloopt het jaaractieplan 2025.     

    

Acties 2025Acties 2025Acties 2025Acties 2025    

Hieronder worden de acties weergegeven die in 2025 zullen uitgevoerd worden. 

• Competitie: organisatie BK skiff, BK Beach Sprint, EXR ergokampioenschap, indoor competitie 

scholieren 

• Recreatie: VRL toertocht, recreatieve BSR wedstrijd  

• Sportkaderopleiding: trainer A opleiding, nieuwe opleidingsstructuur, trainersbeleid in clubs, e-

learning, bijscholingen 

• Holistisch sportmodel ontwikkelen 

• Clubs ondersteunen: sporttechnisch – bestuurlijk – administratief – promotioneel – sportmedisch 

– ethisch 

• Promotie: nieuwe en opstartende clubs – ergometerproject – schoolroeien – EXR stand – social 

media  

• Fun factor: jeugdroeihappening – event voor oudere jeugd  

• Veilig sportbeleid: externe API (nieuw!) vanaf 1 januari 2025. Als VRL hebben wij gekozen om niet 

meer met eigen API’s te werken, maar beroep te doen op een API uit de freelance poule van 

Sportieq (zoals een aantal federaties reeds doen). De melder zelf kan kiezen of hij de clubAPI 

contacteert of direct contact opneemt met de federatie API. 

 

NieuwNieuwNieuwNieuwe opleidingsstructuur Vlaamse Trainersschoole opleidingsstructuur Vlaamse Trainersschoole opleidingsstructuur Vlaamse Trainersschoole opleidingsstructuur Vlaamse Trainersschool    

We zijn aan het werken aan een nieuwe opleidingsstructuur. Vanuit de Vlaamse Trainersschool wil men de 

cursist bewust maken om al vanaf het begin duidelijk te kiezen naar welke doelgroep men zich wil richten 

(eerder prestatiegerichte context of eerder participatiegerichte context). 

Een visueel overzicht van de nieuwe opleidingsstructuur is te zien op de power point presentatie die 

meegestuurd wordt met het verslag.  

 

Frederick Tison: trainer C is een nieuwe opleiding? 

Antwoord: Dit klopt, in dit nieuwe schema zal men niet via initiator kunnen overstappen naar trainer B.  

 

Filip Joossens: is er veel verschil tussen initiator en trainer C? 

Antwoord: De opleiding moet nog herwerkt worden, maar het verschil zal vnl. in de voorbeelden en cases 

en stage zitten. Bij de initiator wordt gefocust op beginnende roeiers/sportkampen/initiatiereeksen, terwijl 

er bij de trainer C al met junior competitieroeiers zal gewerkt worden.  

    

Holistisch sportmodelHolistisch sportmodelHolistisch sportmodelHolistisch sportmodel    

Men verwacht een centrale visie van de federatie over het optimale aanbod voor elke sporter over de 

gehele levensloop (recreatief tot topsport, elke leeftijd, …)  het juiste aanbod op het juiste moment  

Daarvoor dient men fysieke, mentale, technische, tactische, … ontwikkelingslijnen op te stellen. 

Een voorbeeld van de Gymfed wordt getoond. (zie powerpoint) 

 

Celine Pieters geeft de uitleg over het uitwerken van de sportmodellen dat zal uitgerold worden in 2025. 

Ooit heeft stagestudent Debora Verbelen een eerste poging gedaan om een model uit te schrijven. 

Achteraf is dit in de kast beland. 

Nu is het nodig om dit opnieuw onder handen te nemen en effectief uit te werken. Sport Vlaanderen 

verwacht dat we een impact op het veld, in de clubs, bij de roeiers hebben. Onze 3 trainers (Jeroen Neus, 

Jonas Deconinck en Eveline Peleman) zullen dit model uitwerken voor het roeien. In 2025 worden de 

sportmodellen uitgewerkt, in 2026 zullen die gecommuniceerd worden naar de clubs. 

 

Mark Sorber: hoe kunnen we de roeiers zo jong mogelijk aantrekken? 

Antwoord: VTS is sterk aan het inzetten op een multimove traject: inzetten op een brede motorische basis 

vooraleer men een keuze maakt naar 1 specifieke sport. 
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Deel 5: Deel 5: Deel 5: Deel 5: Beleidsfocus Beleidsfocus Beleidsfocus Beleidsfocus topsporttopsporttopsporttopsport    

Pim Raaben overloopt (via ingesproken filmpjes) het beleidsplan 2025-2028 en jaaractieplan 2025 van de 

beleidsfocus topsport.  

 

SelectieprocesSelectieprocesSelectieprocesSelectieproces    

• Duidelijkheid  

• Gezamenlijk vanuit VRL & LFA 

• Fases: 

1. Voorbereiding Okt – Mrt 

2. Wedstrijdseizoen Apr – Sept 

• Nationaal team bepaling: 

o Dec: Selectie commissie 1 

o April: Selectie commissie 2 

• De uitzendingen naar WK en/of EK worden gemaakt op basis van het beste ontwikkelingstraject 

van de roeiers in de boot. Er dienen geen selectietijden meer geroeid te worden om naar een 

bepaalde wedstrijd uitgezonden te worden. 

 

Aandachtspunten TopsportAandachtspunten TopsportAandachtspunten TopsportAandachtspunten Topsport    

• Inzetten op Krachttraining Krachttraining Krachttraining Krachttraining (S&C) en VoedingVoedingVoedingVoeding 

• FeedbackFeedbackFeedbackFeedback naar de roeier over progressie  

• Beach Sprint:Beach Sprint:Beach Sprint:Beach Sprint: 

o Wordt opgenomen in de reguliere werking 

o Workshops tijdens stages om Beach Sprint skills te ontwikkelen 

 

Voor de uitgebreide illustratie van dit selectieproces verwijzen we naar de power-point presentatie die 

samen met her verslag wordt opgestuurd. Daarin staat de tijdslijn van het selectieproces. 

 

Eigen bijdrageEigen bijdrageEigen bijdrageEigen bijdrage    

Bij topsport hoort een stuk financiering. Wedstrijden en stagen moeten betaald worden.    Sport Vlaanderen 

is de grootste leverancier van ons budget. Een klein deel komt uit sponsoring (vaak materiele sponsoring: 

kledij of RP3 toestellen in bruikleen) en ook een deel van de inkomsten komt voort uit de eigen bijdrage 

van de atleten. In het schematisch overzicht dat gepresenteerd wordt in de power point zie je een duidelijke 

verdeling van deze inkomsten. 

Ook in 2025 zal er gewerkt worden met een eigen bijdrage voor de sporter/club (dezelfde bedragen als 

dit jaar).  

    

Budget 2025Budget 2025Budget 2025Budget 2025    

Het budget 2025 wordt overlopen.  

Er is 1 prestatieprogramma (zwaargewichten), 1 ontwikkelingsprogramma U23, 1 ontwikkelingsprogramma 

U19 en 1 talentprogramma, ook BSR werd vervat in het budget. Het budget is een voorlopig budget, dit 

moet nog toegekend worden door Sport Vlaanderen. Vermoedelijk krijgen we minder dan gevraagd en 

moeten we met het toegekende budget aan de slag in de verschillende programma’s om te kijken wat 

mogelijk zal zijn in het jaar 2025. 

De details kunnen bekeken worden in de power-point presentatie die samen met het verslag wordt 

opgestuurd en gepubliceerd. 

    

Topsport en Goed bestuurTopsport en Goed bestuurTopsport en Goed bestuurTopsport en Goed bestuur    

Om mogelijke belangenvermenging te voorkomen is weergegeven welke personen bij zowel Clubs als VRL 

een belangrijke rol vervullen. 

Mits dit overzicht willen we daarmee transparantie stimuleren. 

De betreffende personen zullen naar eer en geweten hun beide rollen invullen. 
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 Rol VRL Rol club 

Annelies Bredael Lid Topsportcommissie Clubcoach U19&U23 

Bestuurder 

Jonas Deconinck Topsportcoach VRL Clubcoach U19 

Bestuurder 

Hannes Obreno Lid Topsportcommissie Bestuurder 

 

Guy Vansteenkiste: zal er effectief gevolg gegeven worden hieraan? 

Antwoord: Deze situatie kunnen we niet van vandaag op morgen veranderen. Op dit moment is het een 

kwestie van wederzijds vertrouwen.  

Het streefdoel is om de zaken zo gescheiden mogelijk te houden. Wij hebben op dit moment de stand van 

zaken doorgegeven. 

Voorbeeld: Jonas Deconinck is coach U23, hij zal geen U23 coachen in zijn club. 

 

Rowan Leys: hoe gaan we omgaan met deze mogelijke belangenconflicten? 

Antwoord: Dit zal voor een deel een kwestie van vertrouwen zijn. 

 

NextNextNextNext    

• Bilateraal gesprek met SV en BOIC op 11 Okt 

• Samenwerking Topsport en Basiswerking 

• Wordt Topsport gedragen door de Clubs: er wordt op dit moment in de verschillende clubs 

langsgegaan om het topsportbeleid en selectiebeleid uit te leggen. 

    

OrOrOrOrganisaties van BK’sganisaties van BK’sganisaties van BK’sganisaties van BK’s    

In 2025 vindt het BK skiff (1x) plaats op 15-16 Maart 

• Na het BK skiff (1x) zullen de roeiers voor het Nationaal team worden geselecteerd 

• De roeiers die zich selecteren en/of bevestigd worden voor het nationaal team in 

selectiecommissie 2 kunnen niet meer voor Club ploegen uitkomen tot na de laatste competities 

(Elite: WK Shanghai eind Sept, U23: EK begin Sept, U19: WK begin Aug) 

Het BK lange boten zal plaatsvinden eind september  

De vraag is nu waar we BK voor 2x’s en 2-’s een plaats geven in de kalender. Wij willen 2 opties voorleggen: 

1. Eind April – als apart evenement voor Elite-U23-U19-U17-U15, maar excl. Masters 2x die bij 

BK Lang blijft 

o Excl. de Nationaal team roeiers 

2. Sept – tijdens het 3-luik van KRCG 

o Incl. de U23 en U19 Nationaal team roeiers 

o Is KRCG daarmee akkoord? 

Andere opties die bekeken zijn: Sprint regatta, Mei regatta, Trofee van Vlaanderen. Argumenten om die 

niet te nemen: 

• BK wedstrijd nummers moeten apart gehouden worden om een eerlijke onderlinge competitie te 

garanderen 

• Het wedstrijdprogramma is in sommige regatta’s al vol 

 

Kan elke Club schriftelijk voor 2Kan elke Club schriftelijk voor 2Kan elke Club schriftelijk voor 2Kan elke Club schriftelijk voor 26666    Oktober laten weten of optie 1 of 2 de voorkeur verdienOktober laten weten of optie 1 of 2 de voorkeur verdienOktober laten weten of optie 1 of 2 de voorkeur verdienOktober laten weten of optie 1 of 2 de voorkeur verdiendddd????    
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Frederick Tison: waarom dubbel Master wel op BK lang en niet op BK kort? 

Antwoord: Dit is financieel beter voor de organisatoren. De Masters maken er graag een event van, sfeer 

wordt dan teniet gedaan. De skiff masters zal bij één van de twee opties komen te liggen (BK kort april of 

tijdens regatta KRCG). 

 

Guy Verbraeken: wat met de wedstrijden voor U17, U15 enzo?  In die periode moet er toch ook ergens een 

wedstrijd zijn voor de jeugdige roeiers? 

Antwoord: Als KRCG de optie om het tijdens het drieluik te organiseren niet ziet zitten, vindt het in april 

plaats, ook voor de jeugd. 

Gwenda Stevens: we vinden het belangrijk om een volwaardige wedstrijd voor de jeugd te kunnen 

aanbieden.  

 

Frederick Tison: kan er een duidelijk overzicht gegeven worden van welke verschuivingen zullen plaats 

vinden qua type boot? Kan het huidige voorstel met alle types bootnummers per event doorgestuurd 

worden?  

 

Roland Sautois: groot gemis in het nieuwe schema is dat alles gericht is op skiff en niet op 2- 

Antwoord: Dit is inderdaad een bewuste beslissing.  

 

Filip Joossens: wij moeten een keuze maken voor we de presentatie van topsport gekregen hebben door 

de technisch directeur. 

Antwoord: Dit voorstel voor het BK wordt hier vandaag voor de eerste keer voorgesteld aan de clubs.  

 

Frederick Tison: heeft een opmerking op de mogelijke belangenconflicten met rollen van Annelies, Jonas, 

Hannes: is men na de internationale periode (bv. na EK U23) terug vrij als coach en kan men dan wel bv. op 

het BK lange boten optreden als clubcoach? 

Antwoord: In principe zou dit mogelijk moeten zijn, hier wordt nog een formele beslissing over genomen.  

 

Guy Verbraeken: heeft nog bemerkingen over de selectiecriteria die subjectief zijn. Het is enerzijds de 

bedoeling om eens je aangeduid bent als Belgian Shark, gans het seizoen Belgian Shark te zijn. Anderzijds 

moeten roeiers die nieuw in het team willen komen, 100% halen of gedelibereerd worden.  

Antwoord: het concept is niet om de huidige Sharks te beschermen, wel om niet elke keer per test roeiers 

in of uit het team te halen.  

Kandidaat nationaal team leden moeten 100% behalen tov normsnelheid of kunnen tot 97% van de 

normsnelheid gedelibereerd worden. Deze criteria gelden ook voor leden van het huidige nationaal team. 

Daar waar kandidaat leden 2 commissies de mogelijkheid hebben om zich tot de selectie toe te voegen, 

hebben ook huidige leden 2 commissies de mogelijkheid om zich te bewijzen. Bedoeling is niet om veel in 

en uit bewegingen te maken. 

 

Daniel Maes: wat met de wisselwerking tussen clubtrainers en selectiecommissie? Clubtrainers worden nu 

niet gehoord vooraleer de beslissing van de commissie genomen is. 

Antwoord: er zal regelmatig met de clubtrainers gesproken worden, maar zij maken inderdaad geen deel 

uit van een officiële commissie.  

 

Jonas Deconinck: Na de rondgang bij de clubs met de uitleg over het selectieproces zal alle input van de 

clubs genoteerd worden. Deze input van de clubs zal verwerkt worden met de nodige terugkoppeling naar 

de clubs toe.  
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6.6.6.6. Voorstelling en goedkeuring bVoorstelling en goedkeuring bVoorstelling en goedkeuring bVoorstelling en goedkeuring begroting egroting egroting egroting 2022022022025 en 20255 en 20255 en 20255 en 2025----2028202820282028    

Wim Van Roy licht kort de situatie van 2024 toe. Hij meldt dat er per kwartaal een bijeenkomst plaatsvindt 

met de verschillende verantwoordelijken: Pim, Celine, Lien, Hubert en Wim. 

Voor basiswerking zitten we op schema. Voor topsport zijn de prestatieprogramma’s ‘zwaargewicht’ en 

‘lichtgewicht’ vol. We zullen vragen aan Sport Vlaanderen of we een verschuiving aan naar de andere 

programma’s mogen doorvoeren om onze elite ook nog een aanbod te kunnen geven tot het einde van het 

jaar. 

 

Er is afgelopen vrijdag een meeting geweest met onze dossierbeheerders Bert Menten en Martine 

Donckers over de berekening van de basissubsidie. De subsidies worden berekend op jaar x-2.  

Het is van het uiterste belang dat alle clubs alle leden doorgeven in I-row alsook de trainers. Dit zijn 2 

belangrijke factoren die gebruikt worden om de subsidies te berekenen. 

 

Wim Van Roy licht de begroting toe. De geprojecteerde begrotingen (2025 en 2025-2028) zijn te 

raadplegen in de power point. En werden ook op voorhand doorgemaild naar de leden van de AV. 

 

De begroting voor 2025 werd gebaseerd op de huidige begrotingen en effectieve jaarrekeningen, 

rekening gehouden met alle acties die plaatsvinden in 2025. 

Voor de begrotingen van 2026 tot 2028 werd jaarlijks een indexatie van 2% gerekend voor de basiskosten 

en een indexatie van 3% voor de loonkosten en rekening gehouden met acties voor het betreffende jaar. 

 

We tonen de begroting met goedkeuring van de beleidsfocus kansengroepen en de beleidsfocus 

sportkaderopleidingen. Deze beleidsfocussen zorgen bij goedkeuring voor een impact op onze loonkosten 

bij de basiswerking. Bij goedkeuring kunnen wij een deeltje van het loon van Arno Volckaert doorschuiven 

naar die beleidsfocussen (1 dag loon bij BO kansengroepen, 0,5 dag loon bij BO SKO). Bij afkeuring komt 

de volledige personeelskost op de basiswerking terecht welke dan een impact heeft op ons eindresultaat. 

 

Sponsoring: we moeten op zoek naar partners om wat meer eigen middelen te creëren. Mogen ook kleine 

partners zijn. Iedereen die mensen kent, mag dit gerust doorgeven aan Celine. 

Vaak is het uit sympathie. We hebben als federatie niet de grote exposure die voor sommige bedrijven de 

enige belangrijke factor is om over te gaan tot sponsoring. 

 

Vanaf januari 2025 zullen we termijnrekeningen openen om te zorgen voor een grotere financiële inkomst. 

Eind januari worden door Sport Vlaanderen enkele grote voorschotten gestort die we de eerste maanden 

op een termijnrekening kunnen plaatsen. 

 

Voor 2027 en 2028 kunnen nog geen beleidsfocussen ingediend worden en opgenomen in de begroting. 

We zijn dus zeer afhankelijk van de beleidsfocussen. We hebben de beleidsfocussen nodig om ons personeel 

te kunnen blijven aan boord houden. 

 

Uit het bilateraal gesprek met onze dossierbeheerder Bert Menten kwam naar voor dat we zeker voor de 

beleidsfocus Kansengroepen een heel sterk dossier hebben en dat de kans groot is dat we dit project 

toegekend zullen krijgen. 

 

Nadat de exact toegekende subsidies van de beleidsfocussen gekend zijn (rond half januari), wordt de 

begroting herwerkt naar die cijfers. Echter de exacte subsidie voor de basiswerking weten we altijd pas 

achteraf (in juli van het jaar dat volgt). 

 

Guy Verbraeken: wat met de verloning van de topsporters? 

Antwoord: Loonvergoedingen van topsporters zit niet in deze begroting. Dit staat volledig los van ons, is 

een overeenkomst tussen Sport Vlaanderen en de sporter zelf. 
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Guy Verbraeken: een belangrijke pijler in het beleidsplan is damesroeien maar in de begroting wordt maar 

350 euro opgenomen als kost? 

Antwoord: Eerst moeten we de noden detecteren vooraleer we echt kunnen uitdenken wat de acties zijn 

en welke kosten daaraan verbonden zitten. Vandaar dat er voor 2025 slechts een kleine kost is opgenomen 

in de begroting. Ook zit het damesroeien in andere acties of doelstellingen vervat zoals topsport. En ook 

tijdsinvestering en loonkost zijn hieraan verbonden maar hiervoor zijn geen effectieve kosten opgenomen 

in het domein damesroeien. 

 

Guy Vansteenkiste: voor het Beach Sprint roeien: is er een kar voor op het strand in het budget 

opgenomen? 

Antwoord: Ja, via afschrijvingen werd dit voorzien. Alsook een budget voor het aantrekken van een trainer. 

 

Wim Van Roy wil graag nog even aanhalen dat tijdens het gesprek met onze dossierbeheerders naar voor 

kwam dat de boekhouding en cijfermateriaal steeds in orde zijn bij de Vlaamse Roeiliga en dat wij als een 

voorbeeldfederatie worden aanschouwd. We bedanken Lien Van de Velde hiervoor. 

    

Besluitneming:Besluitneming:Besluitneming:Besluitneming:    

Het jaaractieplan van de basiswerking en de beleidsfocussen 2025 samen met de (voorlopige) begroting 

2025 worden goedgekeurd met 40 van de 44 stemmen. 

Het beleidsplan 2025-2028 (basiswerking en beleidsfocussen) samen met de begroting 2025-2028 wordt 

goedgekeurd met 40 van de 44 stemmen. 

The OAR onthoudt zich voor de goedkeuring van de beleidsfocus Topsport en de daarbij horende 

begroting daar zij nog als club moeten bezocht worden door de Technisch Directeur om de volledige uitleg 

te krijgen over het topsportbeleid. 

 

In maart 2025 wordt een meer accurate begroting 2025 voorgesteld op de voorjaars AV. 

 

7.7.7.7. Lidgelden clubsLidgelden clubsLidgelden clubsLidgelden clubs    

We zijn op zoek naar ‘eerlijk’ systeem voor de clublidgelden/licenties. 

• Huidig systeem:  

o classificatie klein/middelgroot/groot  

o afhankelijk van clubcafetaria 

• Voorgesteld systeem:  

o geen clublidgeld 

o te betalen bedrag per lid (A-B licenties) 

o kleine bijdrage D-licentie 

In de power point presentatie wordt een simulatie voorgesteld van de lidgelden berekend volgens en vast 

te betalen bedrag voor A- en B-licenties en het huidige systeem. Er wordt een voorstel gedaan om 39 euro 

per licentie (A/B) te rekenen. 

Kunnen de clubs dit voorstel meenemen naar hun besturenKunnen de clubs dit voorstel meenemen naar hun besturenKunnen de clubs dit voorstel meenemen naar hun besturenKunnen de clubs dit voorstel meenemen naar hun besturen????    Graag zouden wij van de clubs hun Graag zouden wij van de clubs hun Graag zouden wij van de clubs hun Graag zouden wij van de clubs hun 

schriftelijke schriftelijke schriftelijke schriftelijke feedback ontvangenfeedback ontvangenfeedback ontvangenfeedback ontvangen    voor 1voor 1voor 1voor 10000    novembernovembernovembernovember. . . .     

 

Een wijziging van het lidgeld impliceert ook een wijziging in de statuten en het intern reglement. Dit moet 

dan voorbereid worden en voorgelegd worden op de eerstvolgende AV in het voorjaar van 2025. 

 

Frank Byl: waarom wordt er geen bijdrage gevraagd voor de C-licenties? 

Antwoord: De C-licenties zijn alle vrijwilligers die meehelpen bij een organisatie van de club. Wij hebben 

voor deze groep personen een aparte verzekering als federatie. Wij vragen daar geen bijdrage voor. Dit wil 

ook zeggen dat wij deze leden niet mogen doorgeven als sportende leden van onze federatie. Enkel de A-

, B- en D-licenties betreffen sportende leden en worden opgegeven aan Sport Vlaanderen en tellen mee 

voor het berekenen van onze subsidies. 
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Het is zeker in het belang van de clubs om ook de vrijwilligers (ouders, …) die occasioneel meewerken aan 

een event door te geven via I-row. Zo zijn ze allemaal verzekerd, ook op een klusjesdag, een eetfestijn, ... 

Hubert De Witte: ook roeiers die meehelpen bij een klusjesdag zijn verzekerd, ook al roeien ze niet op dat 

moment. 

    

8.8.8.8. Goed bestuurGoed bestuurGoed bestuurGoed bestuur    

Aanpassingen Aanpassingen Aanpassingen Aanpassingen in Goed Bestuur in Goed Bestuur in Goed Bestuur in Goed Bestuur vanafvanafvanafvanaf    2023202320232023 

• 2 nieuwe harde indicatoren 

o website vermeldt verzekeringspolissen voor haar sporters en andere belanghebbenden 

o VRL voorziet in een sterke en gedragen vertegenwoordiging in bestuursorgaan van Belgische 

koepelfederatie  

• Wijzigingen aan enkele bestaande harde indicatoren → van 29 naar 36 harde indicatoren 

 

Op dit ogenblik hadden we al laatste 2 jaren een score rond de 94%, dit is een vrij hoge score waarmee we 

hoger uitkomen dan het gemiddelde van alle federaties. 

Mogelijks met de nieuwe aanpassingen zullen alle federaties zakken in deze score werd ons meegedeeld 

vanuit Sport Vlaanderen. 

 

Oproep tot kandidaatOproep tot kandidaatOproep tot kandidaatOproep tot kandidaat----bestuurders voor het Bestuursorgaanbestuurders voor het Bestuursorgaanbestuurders voor het Bestuursorgaanbestuurders voor het Bestuursorgaan    

• 1 vrije bestuurdersplaats (niet ingevuld) 

• 5 mandaten eindigen in 2025 

• 3 bestuurders stellen zich opnieuw kandidaat:  

o Annelies Bredael 

o Mike Galet 

o Gwenda Stevens 

• Kandidaturen welkom  

 

Stuur je CV en motivatiebrief naar info@vlaamse-roeiliga.be voor 31/12/2024 

 

Uitleg over bestuurders en functiesUitleg over bestuurders en functiesUitleg over bestuurders en functiesUitleg over bestuurders en functies    

De AV kiest de bestuurders uit de kandidaten die naar voor worden geschoven (voorgesteld door de clubs), 

de functies van die bestuurders worden gekozen binnen het bestuursorgaan. 

 

Guy Verbraeken: Wat zijn de verwachtingen van de bestuurders? En wat is de tijdsbesteding? 

Antwoord: Er zijn bestuurdersprofielen (opgenomen in ons intern reglement) die geraadpleegd kunnen 

worden.  

De tijdsbesteding hangt af van de functie die je binnen het bestuur opneemt, functies zoals voorzitter en 

penningmeester nemen aardig wat tijd in beslag, andere functies zijn lichter in tijdsbesteding. 

We vergaderen met het bestuur ongeveer om de 6 weken. Er zijn een 9 à 10 vergaderingen per jaar. 

 

Werkgroep Goed bestuurWerkgroep Goed bestuurWerkgroep Goed bestuurWerkgroep Goed bestuur    

Er werd een werkgroep Goed bestuur opgericht vanuit Sport Vlaanderen om de volledige code Goed 

Bestuur te evalueren en te herbekijken. Een eerste meeting vindt plaats op 22/10. Voor de VRL maakt Lien 

Van de Velde deel uit van deze werkgroep. 

 

9.9.9.9. VariaVariaVariaVaria    

• Save the date: Rowing Awards op 29/11/2024 in de Zebrastraat te Gent 

De organisatie is een gezamenlijke organisatie tussen VRL, LFA en KBR. 

• Roland Sautois: Is club Gent bereid BK wedstrijden in te voegen in hun regatta? Ja maar liefst niet. 
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10.10.10.10. MMMMededelingen van de KBRededelingen van de KBRededelingen van de KBRededelingen van de KBR    

• Nationale voorzittersvergadering gaat door op 13/12/2024 in Tubize. 

• Op 29/03/2025 is er een academische zitting in het stadshuis van Gent voor alle voorzitters met de 

voorzitter van World Rowing en er is een European presidentsmeeting. NRF en Forever zouden kunnen 

tussenkomen in de kosten. 

• Op 30/03 AV KBR in Sport Gent, Gwenda Stevens geeft de fakkel door aan iemand van LFA. 

 

11.11.11.11. Slotwoord door de voorzitterSlotwoord door de voorzitterSlotwoord door de voorzitterSlotwoord door de voorzitter    

De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun inzet in hun clubs, dat men heel aandachtig aanwezig was, 

is duidelijk gebleken uit de vele vragen en medewerking. Dit getuigt van een grote betrokkenheid waarvoor 

onze dank. 

De voorzitter bedankt het personeel en ook de bestuurders van de VRL voor hun inzet. 

De vergadering wordt afgesloten om 22u18.    

 


